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Van de voorzitter

Heel bijzonder is dat in deze vergadering Bep

Dwars zal aftreden als bestuurslid algemene

zaken. Bep is dan veertig (!) jaar lid van het

bestuur geweest, en heeftal die jaren heel veel

voor de vereniging gedaan.
Wil Makkinje vertegenwoordigt de Subgroep

Vogelherkenning in het bestuur, maar moet

zich in verbandmet grote privé-werkdruk

terugtrekken Met het vertrek van Bep en Wil

blijven er nog vijf bestuursleden, en zijn er vier

vacatures: penningmeester, communicatie,

algemene zaken en vogelherkenning. Wij

zouden graag in contact willen komen met

leden die het bestuur willen aanvullen. De

taakverdeling is bespreekbaar. Hebt u

belangstelling of hebt u een suggestie, dan

willen wij graag een verkennend gesprek.

Vooralsnog worden de werkzaamheden van de

vacatures binnen het bestuur verdeeld.

Enkele dagen voor Kerstmis is Simon Visser

overleden. In deze Korhaan vindt u een in

memoriam. Wij wensen Anneke veel sterkte

toe.

Na deze bestuurlijke en persoonlijke punten

wil ik nog aandachtvragen voor de ‘vogel-
zaken’. De nieuwjaarsbijeenkomst was zeer

druk bezocht, en er zijn veel nieuwe aanmel-

dingen voor de werkgroepen. Aanmeldenkan

uiteraard nog steeds.

In februari gaat de foto-werkgroep van start, en

kunnen we een bijzondere avond tegemoet zien

met een lezing van Nico de Haan. Er zijn

weekendenen een reis naar Polen gepland. In

het programma staan al deze activiteiten. Ik

hoop u daarbij te ontmoeten en wens u een

goed vogeljaar toe.

Ten slotte nog een klein verzoek: binnenkort

ontvangt u een acceptgiro voor de contributie.

Als we allemaal op tijd betalen, scheelt dat

veel werk voor de ledenadministratie.

Rien Rense

Op 24 maart is er weer een Algemene Leden-

vergadering van de Vogelwerkgroep. Het

hoofdonderwerp is het bespreken en vaststellen

van het algemene en het financiëlejaarverslag.
Het algemene verslag geeft een goed overzicht

van de vele activiteiten van onze vereniging.
Het financiële verslag heeft een enigszins

aangepaste opzet, waarbij aandacht wordt

gevraagd voor de bestemming van de

verschillende reserveringen. In de vergadering

zal de voortgang worden gemeld bij het

terugbetalen van de ongeautoriseerde lening,

en bij het instellen van het Sluijters

Vogelfonds. In dit fonds wordt het voor de

Vogelwerkgroep bestemde deel van de

nalatenschap van mevrouw Sluijters -

Nierstrasz ondergebracht.


